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ČESKO: Tak tomu říkám mediální masáž! Otevřu internet a už se na mě hrnou děsivé a
srdcervoucí záběry z JIP nemocnice, kde skupina neočkovaných pacientů hořce lituje, že si nezašli
pro tu blahodárnou vakcínu. Ve většině případů prý proto, že nejbližší rodinné okolí je od očkování
zrazovalo. V té samé reportáži ale byl, zřejmě nedopatřením zmíněn fakt, že na JIP leží také 6
očkovaných. S těmi se samozřejmě žádná rozmluva nekonala, to by pak ta reportáž ztratila na
jednosměrném účelu. Přitom by bylo zajímavé vědět, nad čím by hořekovali ti, co ve slepé důvěře v
očkování si pro vakcínu sami zašli a skončili tam, kde měli být jen neočkovaní.

Denně u nás umírá, umíralo a bude nadále umírat 300-350 lidí. Nikdo není nesmrtelný, na každého
dojde, každý se dočká. I ti, co si dnes hrají ve svých vysokých funkcí na pány Bohy a myslí si, že ten
který myslí jinak než oni a neposlouchá na slovo, že je blbec. Neumírá se jen na Covid. Existuje velká
množina nemocí, které posílají lidi pod zem, nebo aby šustili v plechovce. Vybírat si nelze. Každému
je dáno na co zemře a jaké utrpení s tím bude spojené. Jen málo nebožtíků mělo to štěstí, že zemřeli
náhle ve spánku a vyhnuli se dlouhému utrpení.

Jen pro připomenutí: r.2018 111 700 zemřelých včetně 1352 sebevrahů.

48 792 srdeční a oběhové nemoci-124 denně !

28 266 rakovina-77 denně, 8315 nemoci dýchací soustavy-23 denně!

Výběr jen těch nejčastějších, jinak je škála smrtelných nemocí daleko širší. A žádná z nich není bez
utrpení! Ale to bylo dosud jejich privátní záležitostí nemocných, nebo umírajících.

Za celý svůj dlouhý život jsem nikdy nezažil, aby mezi ty, kteří jsou v ohrožení života, vlezly jakési
lidské hyeny a dělali s nimi reportáž. To může udělat jen bezcharakterní hajzl!! Jen pro informaci, šlo
o redaktory Seznamu. Přitom smysl celé jejich akce bylo jen to, aby pomohli vyděsit a dohnat lidi k
vakcinaci a hlavně pomoci tomu, kdo ty vakcíny nakoupil a nechce, aby mu zůstaly ve skladu. A o jak
bezpečný a ověřený artikl jde, si něco přečtěme.

Pro osvěžení paměti úryvek ze smlouvy mezi firmou.BionTech/Pfizer a EU.

Zúčastněný členský stát uznává, že vakcína a materiály související s vakcínou, jejich složky a
základní materiály se vyvíjejí urychleně v důsledku mimořádných okolností pandemie COVID-19 a
budou nadále STUDOVÁNY  po poskytnutí vakcíny zúčastněným členským státům v rámci
PA/´=smlouva s EU.

Zúčastněný členský stát dále uznává, že dlouhodobé účinky a účinnost vakcíny nejsou v současné
době známy a že mohou existovat nežádoucí účinky vakcíny, které také nejsou v současné době
známy.

Po přečtení tohoto úryvku musí být každému normálně fungujícímu mozku jasné, že bylo na trh
vrženo něco, čemu chybí skoro vše. A že to co dosud chybí, bude teprve po rozjetí vakcinace
studováno! A to všemi členskými státy! Takže velmi přesný název pro tento výrobek by byl
název studijní vakcína!
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Divím se, že ti naši pohlaváři, kteří určitě umí číst, mají po přečtení to svědomí a odvahu prezentovat
tento artikl jako bezpečnost samu a dokonce vyhrožovat restrikcemi těm, co také číst umí, ale
neskáčou podle jejich not. A že se opravdu teprve v průběhu vakcinace studuje, jaký budou mít

skutečný účinek, jak chrání skutečně, nebo před čím a jak, je evidentní. Je plno stále nových a
nových informací, poznatků a domněnek. Každý kdo chce slyšet, vidět a vnímat, tak vidí, jak se to liší
od prvotních optimistických předpokladů. Kolikrát očkovat ?1x,2x,3x? Ve světě také jede již 4 dávka!.
A nikdo neví, kdy bude konečná. V rámci této celosvětové vakcinační studie se z vakcinace stává
pomalu, ale jistě jakési vakcinační  perpetuum mobile!

Budoucí vládní garnitura teď hledá metody, jak zvýšit zájem o očkování. Rada politikům. Přinuťte
všechny výrobce vakcín, aby nesli za své výrobky plnou zodpovědnost. Tak to doposud ve světě
obchodu a byznysu doposud platilo. Bez zvýšení důvěry v jejich výrobek to nepůjde. Kdekdo se ohání
tím, že vakcíny mají povolení pro nouzové použití v Evropě od EMY.

EMA nic nevytvořila, neúčastnila se žádných klinických zkoušek, ani těch, které opravdu ve
zkrácené podobě proběhly a už vůbec ne těch, které mají do konce roku 2023 teprve proběhnout. Ví
jen to, co vyčetla z dokumentů,  které sepsal ten, co od svého výrobku dal v té samé chvíli ruce pryč
a veškerou zodpovědnost přenesl na kupujícího. Ten politicky rozhodl a nabídku přijal! A  EMA jako
podřízený a poslušný orgán EU, to jen posvětil razítkem!

Když takovou dohodu přeneseme do skutečného světa byznysu, tak kolik leteckých společností by
získal pro svá dopravní letadla třeba BOEING, kdyby nabídl přesně takovou smlouvu a veškerá rizika
související s technickým stavem jeho letadel by chtěl přenést na dopravce. Ani jednu je správně!

A u nás se jede bez ohledu na tyto skutečnosti. Znovu se vytváří ovzduší, že pandemie jede na plné
pecky. Znovu prý hrozí kolaps našeho zdravotnictví a vše je vinou neočkovaných. Marné jsou snahy
těch, ,co uvedou čísla svědčící o opaku. Marné je uvádět třeba čísla evropské databáze Eudra
Vigilance, která před měsícem uvedla, že po vakcinaci zemřelo 24 526 lidí a 2,3 milionu mělo
nežádoucí účinky, které zmíněná instituce sama nazývá poškozením organismu.

Na plné pecky jede testování, denně je to již cca 130 000 testů. A statistika se buduje jako obvykle.
Jen pro informaci, uvedu čísla snadno ověřitelná. Za 8 dní, to je od středy 20.10 do středy 27.10 bylo
do kategorie nově nakažených a tedy vážně nemocných uvedeno 32 135 lidí. To je čitelně a
důrazně sděleno! Ale  pak musíte již složitěji hledat, aby jste zjistili ,že 19 667 z nich je bez
jakýchkoliv příznaků! To co skuteční lékaři nepovažují za žádnou nemoc, dokud není klinicky
potvrzena. A politici pak tyto uměle navýšené počty využívají k dalšímu strašení lidí. Nemluví se o
tom, ale mělo by. Že třeba v nemocnici bylo 27.10 celkem 1145 pacientů, z toho 450 s ukončeným
očkováním a leží tam i pacienti po třetí dávce. Nemluví se o tom a nevysvětluje vůbec, jak je
možné že v nemocnici leží , nejen lehké ,střední ,těžké případy , což se dá pochopit, ale proč tam dle
ÚZIS leží také 110 bezpříznakových? Nikdo nic nevysvětluje. Jediný dohad může být, že po té co jim
byl zjištěn třeba 3 infarkt, tak jim mezitím z nosu vytřeli bezpříznakový Covid. A když na ten infarkt
zemře, tak pochopitelně jen na Covid.

Je to k nasrání. Nový návrh od budoucí vlády na odbornou komisi na potření pandemie obsahuje totiž
znovu všechny ty známé osoby, které tu vládli stávající vládě a které nepřipustí, aby se národ mohl
zase trochu vzpamatovat a zjistit, že život není jen o strachu, ale i o radosti, že život je příliš krátký
na to, aby nám jej ještě někdo zkracoval a učil lidi, aby se normálního života báli!! Aby z nich dělal
poslušné loutky a aby v podstatě násilně ničil život našich dětí! Šéfem má být ten pán, který v
reklamě na vakcinaci vychvaluje herci Kohákovi vakcínu jako svou nejkrásnější a nejlepší milenku.
Myslím, že to teprve pořádně začne!
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